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P R O T O K Ó Ł  Nr XXIX/08 
XXIX (V nadzwyczajnej) sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 25 czerwca 2008 r. 
 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Nr 1 Ratusza Miasta. 
 
Czas trwania sesji - godz. 1530 - 1600. 
 
Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 
 
W sesji uczestniczyło - 13 radnych. 
 
Nieobecni radni - Ryszard Karpiński, Waldemar Potyra. 
 
Ad. pkt 1. 
Otwarcie sesji. 
 
Sesję otworzył i obradom przewodniczył Pan Ryszard Zarówny - Wiceprzewodniczący 
Rady Miasta. W sesji uczestniczyło 13 radnych na ustawowy skład Rady - 15 radnych, co 
stanowi wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

• Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, 
• Zastępca Burmistrza - GraŜyna Maziarek, 
• Sekretarz Miasta - Marek Basaj, 
• Skarbnik Miasta - Kinga Barańska. 

 
Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Ryszard Zarówny - poinformował, Ŝe sesja 
nadzwyczajna została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta na podstawie ust.1 i 2 § 5 
Regulaminu Rady Miasta Dęblin. Wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Radni otrzymali porządek obrad sesji wraz z materiałami, zgodnie z wymogami 
ustawowymi. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - wniósł o rozszerzenie porządku obrad sesji 
o następujące projekty uchwał, które wynikają z uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 
w budŜecie Miasta Dęblin na 2008 r.:  
- jako punkt 5 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 
dotyczącej udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na realizację zadania pn. 
"Budowa kładki i modernizacja ulic Spacerowej, Składowej i Krasickiego w Dęblinie"; 
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- jako punkt 6 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ryckiemu na realizację zadania pn. "Modernizacja chodnika w ul. Tysiąclecia 
w Dęblinie". 
Wprowadzenie tych dwóch projektów uchwał pod obrady sesji wynika z braku stanowiska  
Rady Powiatu, czy jest konieczna uchwała o udzieleniu pomocy finansowej w momencie 
zwoływania sesji. 
 
Porządek obrad XXIX przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Miasta 

Dęblin na 2008 r. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia upowaŜnienia Burmistrzowi 

Miasta Dęblin do podejmowania wszelkich czynności związanych z realizacją 
projektu pn. "Komputerowy ekspert - podnoszenie kwalifikacji pracowników  
w powiatach ryckim i puławskim". 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 
dotyczącej udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na realizację 
zadania pn. "Budowa kładki i modernizacja ulic Spacerowej, Składowej  
i Krasickiego w Dęblinie". 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ryckiemu na realizację zdania pn. "Modernizacja chodnika  
w ul. Tysiąclecia w Dęblinie". 

7. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. pkt 3. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  
w budŜecie Miasta Dęblin na 2008 r. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawił Burmistrz Miasta  - 
Stanisław Włodarczyk. Poinformował, Ŝe projekt uchwały dotyczy dwóch spraw: 
przeniesienia pieniędzy, które były zabezpieczone w budŜecie miasta na dofinansowanie 
inwestycji powiatowych w zakresie modernizacji dróg. W budŜecie miasta zabezpieczono 
środki w wysokości 125.000 zł na dofinansowanie modernizacji ciągu komunikacyjnego 
Towarowa - Michalinowska - Wolności - Kościuszki, czyli ciągu dróg powiatowych, 
przewidzianych do złoŜenia projektu o środki unijne. Nie posiadając odpowiedniej 
dokumentacji potrzebnej przy ubieganiu się o środki unijne Powiat nie złoŜył wniosku o 
takie dofinansowanie inwestycji. Wobec powyŜszego omawiany ciąg drogowy  w tym roku 
nie będzie realizowany, więc nie będą wydatkowane środki na to zadanie. W uzgodnieniu 
ze Starostą Ryckim proponuje się te pieniądze rozdzielić na inne zadania w zakresie dróg 
powiatowych z dofinansowaniem po 50%. Chodzi tu o zadania, na które w naszym 
budŜecie była przewidziana kwota 250.000 zł tj.  na modernizację skrzyŜowania ulic: 
Krasickiego, Spacerowa, Ścibiora, Kowalskiego i tam jeszcze wchodziłaby w grę 
przebudowa ulicy Konopnickiej, Krasickiego a takŜe część ulicy Spacerowej. Po 
sporządzeniu kosztorysu ta kwota wyniosła więcej niŜ planowana, stąd trzeba znaleźć 
środki własne w większej wysokości. Powiat otrzymał promesę na dofinansowanie tej 
inwestycji z rezerwy budŜetowej budŜetu państwa. Powiat starał się o 600.000 zł a 
otrzymać ma579.000 zł. Wzrosły koszty budowy, poza tym jest jeszcze kwestia kładki, 
która będzie robiona ze środków własnych powiatu. W zmianach do budŜetu proponuje się 
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zwiększenie o 75.000 zł środków na modernizację skrzyŜowania ulic: Krasickiego, 
Spacerowa, Ścibiora i Kowalskiego, natomiast 50.000 zł jako udział własny przeznaczyć 
na modernizację chodnika w ul. Tysiąclecia (odcinek od ul. Lipowej do przejazdu 
łukowskiego i na odcinku za przejazdem - do pierwszego zjazdu). W taki sposób 
proponowane jest rozdzielenie kwoty 125.000 zł, która była planowana na dofinansowanie 
zadania "unijnego". Druga zmiana wynika z tego, Ŝe ostateczna kontrola zakwestionowała 
procedurę przetargową na nadzór inwestorski nad budową kanalizacji podeciśnieniowej - 
zlewnia nr 1 - I etap i uznała, Ŝe są to wydatki nienaleŜnie pobrane. Faktury były 
refundowane sukcesywnie. Została zakwestionowana kwota 27.180 zł. Zwrot tej kwoty jest 
warunkiem przekazania do końca czerwca lub na początku lipca pozostałej końcowej 
transzy dofinansowania projektu. Zmiana w budŜecie będzie polegała na zmniejszeniu  
o kwotę 27.180 zł rezerwy budŜetowej i przeznaczenie tej kwoty na zwrot nienaleŜnie 
pobranej dotacji. 
 
W dyskusji nad uchwałą głos zabierali: 
 
Radny Andrzej Banaś - powiedział, Ŝe w swojej wypowiedzi Burmistrz mówił  
o dofinansowaniu inwestycji powiatowej 50:50%, a przy okazji podejmowania uchwały  
dotyczącej przekazania obiektu nad Wisłą była mowa o naszym dofinansowaniu  
w wysokości 75%.  
 
Burmistrz Miasta  - złoŜyliśmy taką deklarację, Ŝe dajemy 75% dofinansowania  
do projektów współfinansowanych ze środków unijnych i z tej deklaracji się nie 
wycofujemy. Natomiast te inwestycje są bez dofinansowania ze środków unijnych. 
 
Radny Waldemar Chochowski - zapytał, kiedy będzie robiona ul. Towarowa  
i Michalinowska? 
 
Burmistrz Miasta  - w przygotowywanej Strategii Rozwoju Powiatu ten ciąg drogowy jest 
uwzględniony i  przewidziany do realizacji w tej kadencji Rady Powiatu. 
 
Przystąpiono go głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 13 
radnych. Jednogłośnie (13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXIX/185/2008  
w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Miasta Dęblin na 2008 r., która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. pkt 4. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia upowaŜnienia 
Burmistrzowi Miasta Dęblin do podejmowania wszelkich czynności 
związanych z realizacją projektu pn. "Komputerowy ekspert -  
podnoszenie kwalifikacji pracowników w powiatach ryckim  
i puławskim".  
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawił Burmistrz Miasta  - 
Stanisław Włodarczyk. Powiedział, Ŝe po poprzedniej sesji nadzwyczajnej wpłynęło 
oficjalne pismo z Urzędu Marszałkowskiego, Ŝe nasz projekt został zakwalifikowany  
i Ŝeby do dnia 26.06.2008 r. uzupełnić dokumenty związane z tym projektem. Jednym  
z tych dokumentów jest projekt przedmiotowej uchwały. 
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W dyskusji nad projektem uchwały wypowiadali się: 
 
Radny Krzysztof Karbowski - zgłosił uwagę polegającą na likwidacji skrótu "pn."  
w tytule  uchwały, który to skrót radny uznał za nieprawidłowy. 
 
PowyŜszą uwagę Burmistrz Miasta przyjął  jako autoporawkę do omawianego  
i pozostałych projektów uchwał. 
 
Przystąpiono do głosowania., w którym wzięło udział 13 radnych. Jednogłośnie  
(13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXIX/186/2008 w sprawie upowaŜnienia 
Burmistrza Miasta Dęblin do podejmowania wszelkich czynności związanych z realizacją 
projektu pod nazwą "Komputerowy ekspert - podnoszenie kwalifikacji pracowników  
w powiatach ryckim i puławskim". Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 5. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  
w uchwale dotyczącej udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ryckiemu na realizację zadania pod nazwą "Budowa kładki  
i modernizacja ulic Spacerowej, Składowej i Krasickiego w Dęblinie".  
 
Projekt uchwały był omówiony przez Burmistrza Miasta przy przedstawianiu projektu 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Miasta Dęblin na 2008 r. 
 
Przystąpiono do głosowania. Jednogłośnie (13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę  
Nr XXIX/187/2008 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na realizację zadania pod nazwą "Budowa kładki 
i modernizacja ulic Spacerowej, Składowej i Krasickiego w Dęblinie. Uchwała stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 6. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ryckiemu na realizację zadania pod nazwą "Modernizacja 
chodnika w ul. Tysiąclecia w Dęblinie".  
 
Projekt uchwały był omówiony przez Burmistrza Miasta przy przedstawianiu projektu 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Miasta Dęblin na 2008 r. 
 
Przystąpiono do głosowania. Jednogłośnie (13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę  
Nr XXIX/188/2008 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu  
na realizację zadania pod nazwą "Modernizacja chodnika w ul. Tysiąclecia w Dęblinie". 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 7. 
Zamknięcie sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miasta - 
Ryszard Zarówny zamknął XXIX (V nadzwyczajną) sesję Rady Miasta. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała: 
 
Katarzyna Rybicka 
 


